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Miloš Protić  
1. Pridobivanje evropskih in drugih sredstev – želeli bi pridobiti podatke za preteklo 4-letno obdobje, da se 

oceni, kako je Občina Brda uspešna pri črpanju sredstev in če bo potrebno, da se stanje optimizira. V 
kolikor se oceni, da bi bilo možno sredstva bolje koristiti predlaga, da se izvedejo določene aktivnosti v 
povezavi s tem.  

2. Popis in ocena vaških in občinskih cest – želeli bi pridobiti vpogled v stanje občinskih cest ter na tej osnovi 
zastaviti določene cilje, od urejanja in vzdrževanja cest ter omogočiti nadaljnje aktivnosti obnove in 
drugih prioritet.   

3. Grad Dobrovo – v kakšnem stanju je in kakšni so predvideni načrti za naprej.  
4. Ekološki otoki – ali obstaja kakšen plan izgradenj ekoloških otokov in v kateri fazi so te izgradnje po 

območjih in v kakšnem stanju so obstoječi ekološki otoki.  
 
1. Anita Manfreda – direktorica OU 

Odgovor je podan v prilogi (Priloga 1).  
 

2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Najprej moramo povedati, da Občina Brda vsako leto nameni kar precej sredstev iz proračuna za obnovo ali 
izgradnjo občinskih cest, pločnikov in kolesarskih poti. V letošnjem letu je za obnovo predvidenih cca 
600.000 € in sicer za sledeče objekte, za katere so tudi že sklenjene pogodbe: 
- Izgradnja pločnika na Dobrovem v okviru rekonstrukcije regionalne ceste 
- Izgradnja pločnika v Kojskem v okviru izgradnje krožišča in pločnika proti Brestju ter razširitev 

rekonstrukcije proti Gonjačam 
- Rekonstrukcija odseka lokalne ceste v Višnjeviku 
Poleg tega velja omeniti, da se v letošnjem letu zaključuje rekonstrukcija lokalne ceste Dobrovo – Vipolže 
oziroma ureditev kolesarske povezave, za katero je v letošnjem letu predvidenih 582.262,92 € lastnih 
sredstev. Skratka večina projektov je v fazi realizacije ali zaključevanja. 
Postopek obnove občinskih cest se prične s seznamom predvidenih odsekov za obnovo, katerega 
pripravimo na podlagi predlogov VS/KS, pregledniške službe in občanov. Glede na to, da potrebe vsakič 
presegajo razpoložljiva sredstva je potrebno določiti prioritete. O tem odloča župan na podlagi ogleda 
stanja na terenu in pogovorov s predsedniki VS/KS.  
Seznam se bo pripravljal predvidoma konec leta, ko bomo umeščali nove projekte v predlog proračuna za 
naslednje leto. Za predlog proračuna je odgovoren župan, sprejme pa ga občinski svet. 
 

3. Anita Manfreda – direktorica OU 
Občina Brda je leta 2021 pričela z obnovo Gradu Dobrovo, katere dela so obsegala obnovo strehe, fasade, 
oken oziroma stavbnega pohištva. Obnova je bila vredna 408.271 evrov, slabo polovico investicije smo 
pokrili z nepovratnimi sredstvi Ministrstva za kulturo, in sicer v višini  198.331 evrov. Takoj so stekla tudi 
načrtovanja obnove, posodobitve ali vnašanja novih vsebin v grajski kompleks. Tako je Goriški muzej že 
junija 2022 vodstvu Občine Brda predstavil novo postavitev muzejskih zbirk (gradivo je na Občini Brda) in 
čakajo, da se na gradu Dobrovo ustvarijo pogoji za predlagano novo postavitev.  

 
Nadaljnji koraki ureditve gradu terjajo določene finančne vložke, za katere bomo že letos iskali vire 
financiranja (navedeni v tabeli). Sicer pa bo občina v letošnjem letu zagotovila 20.000 evrov za obnovo 
toaletnih prostorov v restavraciji, kar je predpogoj za vzpostavitev gostinske dejavnosti. Pridobili smo 
namreč resnega najemnika grajske restavracije, ki ima dolgoročne cilje, nadeja pa si, da bi vrata 
restavracije odprl že v letošnji pomladi, kar pomeni oživitev tudi gostinske ponudbe na Dobrovem, samem 
upravnem središču občine. 

 



Gre poudariti, da bo Grad Dobrovo ena izmed treh glavnih lokacij dogajanja Evropske prestolnice kulture 
2025, kar je Občini Brda gotovo v čast, obenem pa to prinaša veliko odgovornost. Želimo si namreč v čim 
boljši meri oživeti ta grajski prostor, dogajanje ob EPK pa je gotovo izjemna priložnost, da resnično 
vdahnemo veliko zagonskega vetra temu osrednjemu kulturnemu prostoru v Brdih. 
 
Za potrebe Gradu Dobrovo bomo kandidirali na razpisih: 

Ministrstvo za 
kulturo 

Tema: restavriranje štukatur in stenskih poslikav na gradu 
Dobrovo 
 

rok 13.3.2023 

EZTS: Sklad za male 
projekte ITA-SLO  

Tema: ureditev, oprema in druge vsebine vezane na zbirko 
Zorana Mušiča, v sodelovanju z Goriškim muzejem in Musei 
Provinciali di Gorizia (na tematiko grof de Baguer) 
 

rok 21.4.2023 

Standardni projekti 
ITA-SLO 

Tema: ureditev prostorov na gradu - strojnih in elektro instalacij 
(hlajenje, gretje, prezračevanje,…) 
 

predviden razpis v 
juniju, juliju 2023 

 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Kot vam je že znano je bila pred kratkim izvedena obnova zunanjosti gradu (streha, fasada, stavbno pohištvo), 
sledijo aktivnosti za obnovo notranjosti in sicer: 

• V letu 2023 priprava projektne dokumentacije za ureditev strojnih in elektro inštalacij za galerijo Zorana 
Mušiča (izvedba del predvidoma v letu 2024). 

• V letu 2023 predvidena obnova sanitarij v restavraciji. 

• V letu 2024 predvideno restavriranje štukatur in stenskih poslikav. 
 
4. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  

Prilagamo seznam vseh ekoloških otokov z opombami, ki jih na letni ravni usklajujemo s Komunalo Nova 
Gorica d. d. Trenutno urejamo ekološki otok v vasi Imenje, v letošnjem letu planiramo ureditev ekološkega 
otoka na »Kozlinku«, ki bo namenjen prebivalcem vasi Medana. V naslednjem letu pa se planira ureditev 
ekološkega otoka v Višnjeviku, ki bo namenjen prebivalcem vasi Višnjevik in Gradno. Z izgradnjo 
ekološkega otoka v Višnjeviku, bomo umaknili vse ekološke otoke v Višnjeviku in v Gradnem. (Priloga 2)  

 
Nika Prinčič  
1. Vila Vipolže – restavracija Kruh in vino – zanima jo, kako se spoštuje najemna pogodba in kakšen je urnik 

obratovalnega časa restavracije. Obrat ima zelo omejen urnik, poleg tega je veliko krat zaprt za javnost 
oz. je tako rečeno odprt samo za zasebne dogodke, kar je precej neugodno glede na število turistov, ki se 
gibljejo po Brdih. Pri tem bi opozorila še, da je spodnja cesta, ki pelje do Vile Vipolže neurejena oz. je 
zatravljena.  

2. Kolopark v Vipolžah je zelo dobro obiskan, bil bi pa lahko še bolj, če bi bili občani in obiskovalci bolje 
obveščeni. Zato predlaga postavitev označevalne table. Kar se tiče samega dostopa do koloparka pa ne 
dvomi, da bo to urejeno, ko se bo dokončno uredila kolesarska pot.  

 
1. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ  

Trenutno lokal v Vili Vipolže obratuje po naslednjem urniku: petek, sobota in nedelja med 12. in 22. uro. 
Z najemnikom smo se dogovorili, da se v aprilu lokal odpre za dodaten dan (četrtek ali ponedeljek), v glavni 
sezoni pa bo lokal deloval 5 dni, kot je to bilo letih pred covid obdobjem. V letih po covidu se je najemnik 
kot večina gostinskih in hotelskih ponudnikov srečeval s pomanjkanjem kadra, ki je tudi trenutno še  vedno 
najbolj pereča težava v turistični industriji. Skladno s pogodbo in glede na dejstvo, da so se v letu 2023 
sprostile vse omejitve, bo najemnik ponovno zagotovil odprtje lokala več dni v tednu. 

 
Lokal je za javnost občasno zaprt, ko so prostori v Vili Vipolže najeti za večje zasebne ali poslovne zabave in 
dogodke. Vila Vipolže je namreč prostor kjer se prepletajo kulturni, poslovni in zasebni dogodki. Iz tega 
naslova se prostori v Vili Vipolže tudi tržijo in ustvarjajo prihodki za pokrivanje tekočih stroškov in stroškov 
za vzdrževanje objekta, ki niso zanemarljivi. 

 
Režijski obrat Občine Brda ureja vse površine, ki spadajo pod Vilo Vipolže, ne posega pa na zasebne 
površine. Pot pod Vilo Vipolže je zasebne narave in tudi sicer ni uradna pot, po kateri se do Vile Vipolže 
dostopa. Skrbno spoštujemo zasebno lastnino in zasebnost sostanovalcev v dveh hišah za Vilo Vipolže in 
smo iz tega vidika tudi namestili več opozorilnih tabel. 
 
 



2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Povedati moramo, da smo občane in prebivalce širšega območja obveščali preko radia in časopisja. 
Posebna stran je bila namenjena tudi v Briškem časniku z vsemi potrebnimi podatki za uporabo poligona. 
Na sami lokaciji poligona pa je bila postavljena tabla PUMP TRACK Vipolže. Vaš predlog postavitve 
označevalne table je v redu in mislim, da bi to lahko izpeljali ob ureditvi dostopne poti oziroma ob ureditvi 
novega cestnega priključka za to območje. 

 
Nadja Šfiligoj  
1. Predstavitev načrta izgradnje nove enote vrtca na Dobrovem – predlaga, da se občinski svet seznani s 

projektom na eni izmed naslednjih sej.  
Opozori še na preureditev obstoječih igralnic v starem vrtcu, saj te ne bodo več odgovarjale novim 
normativom.    

2. Vrtec v Kojskem – otroci so sedaj na hodniku v nekako prilagojenih prostorih. Dejstvo je, da si predšolski 
otroci zaslužijo sodoben vrtec, ki bo odgovarjal vsem njihovim potrebam. Resnično je potrebno dobro 
poskrbeti za njih pa tudi za njihove starše, da bodo otroke lahko brezskrbno zaupali vrtcu.  

3. Ambulanta Kojsko – nekoč so že obstajali projekti za preureditev ambulantnih prostorov, ki bi bili 
ustrezni za delovanje ambulante. Sedaj se pa o tem nič več ne govori, kako naprej. Ambulanta v Kojskem 
je neprimerna, slabo vzdrževana in ni dostopna za invalide.  

 
1. Nika Fabricijo Jug – Oddelek za splošne zadeve in družbene dejavnosti  

Po dogovoru s svetnico Nadjo Šfiligoj bodo odgovori na 1. in 2. vprašanje podani na aprilski seji občinskega 
sveta, ko bo na dnevnem redu seje Poročilo o delu javnega zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo v 
letu 2022, Plan dela zavoda ter predstavitev projekta izgradnje nove enote vrtca na Dobrovem. 

 
3. Anita Manfreda – direktorica OU  

Idejni projekti za preureditev ambulantnih prostorov so pripravljeni. Zaradi umeščenosti ambulante v 
Kojskem (ob državni cesti) se je v dogovoru z ZZD Nova Gorica z izvedbo preureditve ambulante počakalo, 
da se k obnovi in preureditvi prostorov pristopi takoj, ko se zaključi projekt obvoznice, ko bo državna cesta 
prekategorizirana v občinsko cesto. Predvideva se ureditev dostopa za invalide ter prenova čakalnice, ter 
nakup opreme za ambulanto. Obnovo bo izvajal ZZD Nova Gorica; v letošnjem letu so predvideli pripravo 
dokumentacije. V letu 2024 pa investicijska in obnovitvena dela, ter nakup opreme. Občina Brda je skladno 
z terminskim načrtom ZZD Nova Gorica v Rebalansu 1 predvidela v letošnjem letu 10.000 eur (za pridobitev 
vse potrebne dokumentacije) ter v NRP-ju za leto 2024 sredstva v višini 111.000 eur. Del sredstev bodo 
namenili (cca. 70.000 eur) popravilu čakalnice in vzpostavitvi dostopa za invalide 
Razliko pa za nakup opreme, ki bo namenjena delovanju oziroma izboljšanju delovnih pogojev v vseh 
ambulantah na Dobrovem. 

  
Lilijana Kastelic  
Večnamenski prostor oz. telovadnica – v času volilne kampanje se je o tem veliko govorilo in predvideva se, 
da določena dokumentacija v zvezi s tem že obstaja. Zavedati se je potrebno, da Občina Brda ne razpolaga z 
zadostnimi sredstvi za izgradnjo takega objekta, predlaga pa, da se začne s pripravo projekta in ko bodo 
sredstva na razpolago, se gre s postopki naprej. Predlaga, da se na naslednji seji občinskega sveta 
predstavijo dokumenti, ki že obstajajo in ali so uporabni za nadaljnje postopke.    
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Projekt TELOVADNICE OŠ DOBROVO je star več kot 10 let. Snovalci in skrbniki so takrat pripravili zelo 
ambiciozen projekt, ki pa zaradi visokih stroškov izgradnje oziroma ne zagotovljenih finančnih sredstev takrat ni 
bil realiziran. Poleg osnovnega vadbeno prireditvenega prostora površine 1.055,40 m2 je obsegal še 3.109,70 
m2 drugih notranjih in zunanjih uporabnih površin (12 wc-jev, 10 garderob, 5 shramb za orodje, 3 kabineti, 2 
klubska prostora, 1 prostor za razgibavanje, 2 stopnišči, 2 dvigali, 207,30 m2 tribun, 1.200,75 m2 igrišča na 
strehi, 6 tehničnih prostorov,…) 
Moje mnenje je, da je bil projekt predrag in preobsežen, zato je mogoče smiselno izdelati novi koncept okoli 
osnovnega vadbeno prireditvenega prostora, kateremu bi dodali le tiste uporabne površine ali prostore, ki so 
nujno potrebni za normalno obratovanje in vzdrževanje objekta. Pri projektiranju takega objekta je pomembno 
že v tej fazi izdelati izračune o stroških obratovanja ter povzeti ukrepe za zmanjšanje le teh. 
(Priloga 3) 
 
 
 
 
 



Anja Pertovt  
Zanima jo, katere projekte ima Občina Brda namen prijaviti v okviru Evropske prestolnice kulture in s 
katerimi občinami namerava sodelovati.  
 
V sklopu EPK je najavljenih več razpisov. Trenutno je odprt razpis EZTS-GO; Sklad za male projekte ITA-SLO in se 
nanj prijavljamo s čezmejnim partnerjem Musei Provinciali di Gorizia.  
 
Anita Manfreda – direktorica OU  
 

EZTS: Sklad za male 
projekte ITA-SLO  

Tema: ureditev, oprema in druge vsebine vezane na zbirko 
Zorana Mušiča, v sodelovanju z Goriškim muzejem in Musei 
Provinciali di Gorizia (na tematiko grof de Baguer) 

rok za prijavo 
21 .4. 2023 

 
Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  
 

EZTS: Sklad za male 
projekte ITA-SLO  

Tema: ureditev tematske energijske pešpoti od Kotlin do Krčnika 
(table, urbana oprema, energijske točke, mostički…). 

rok za prijavo 
21. 4. 2023 

 

Nova Gorica – 
Gorica EPK 2025 

Rajski zbor – v briškem naravne amfiteatru Iz Bid Booka Izvedba september 
2025 

Nova Gorica – 
Gorica EPK 2025 

Zoran Mušič – Grad Dobrovo Iz Bid Booka Izvedba v 2025 

Nova Gorica – 
Gorica EPK 2025 

Pot miru – povezovalni projekt Iz Bid Booka Izvedba od leta 
2021 dalje 

Nova Gorica – 
Gorica EPK 2025 

Rešilec spomina – povezovalni projekt Iz Bid Booka  Izvedba od leta 
2021 dalje 

Nova Gorica – 
Gorica EPK 2025 

Bibliobus – povezovalni projekt Iz Bid Booka Izvedba v 2025 

Nova Gorica – 
Gorica EPK 2025 

Atlas pozabljenih sadovnjakov   Iz Bid Booka Izvedba od 2023 
dalje 

 
Organsko vključeni projekti iz Bid Booka: 
BRDA, DOM REBULE: Avtohtoni briški rebuli se bomo poklonili z mednarodnimi dogodki, ob katerih se bo 
"vrnilo domov" vino iz trt rebule, ki so jih iz Brd prenesli v druge dele sveta.  
UNESCO: Čezmejna regija Colio/Brda kandidira za poskusni seznam Unesca s ciljem ohranitve značilnih teras. 
 
Dodatni projekti: 
DOKUMENTARNICA – Vila Vipolže postane središče dokumentarnega filma 
ART CIRCLE – festival vizualne umetnosti s poudarkom na kulturnih ambasadah 
ENOGASTRONOMIJA 
In dodatni, ki so še v nastajanju.  
 
dr. Karol Peter Peršolja   
Predlaga, da se pripravi preglednica aktivnosti na javnih razpisih, kjer je Občina Brda vključena in sicer 
preglednica naj vključuje pregled aktualnih razpisov, tistih, ki so sedaj v teku, preglednico razpisov, ki čakajo 
na odločitev in preglednico razpisov na katere se namerava Občina Brda v kratkem prijaviti.    
 
Anita Manfreda – direktorica OU  
Kot je razvidno iz spodnjih tabel, smo oziroma bomo v teh prvih šestih mesecih letošnjega leta vključeni v šest 
razpisov na področju športa, kulture oziroma infrastrukture. Kar trije od teh se nanašajo na Grad Dobrovo, saj si 
želimo čimprejšnje oživitve tega izjemnega briškega kulturnega objekta, vključno z Mušičevo zbirko grafik, 
vsekakor pa se tudi zavedamo odgovornosti, da bo dobrovski grad ena izmed treh glavnih lokacij EPK GO! 25. 
 
Razpisi, na katere smo se prijavili in čakamo odgovor: 

RAZPIS TEMATIKA PRIJAVLJENEGA PROJEKTA ROK PRIJAVE 

Fundacija za šport fitnes na prostem v Športnem parku Vipolže 21.11.2023 

Olimpijski komite Slovenije postavitev jeklenega poligona za vadbo v 
Športnem parku Vipolže 

10.2.2023  

Ministrstvo za kulturo restavriranje štukatur in stenskih poslikav na 
gradu Dobrovo 

13.3.2023  



Razpisi, na katere se bomo v kratkem prijavili: 

RAZPIS TEMATIKA PRIJAVLJENEGA PROJEKTA ROK PRIJAVE 

Ministrstvo za gospodarstvo, 
turizem in šport 

ureditev parkirnih prostorov in javnih sanitarij v 
 Šmartnem 

3.4.2023  

EZTS – Sklad za male projekte 
ITA-SLO 

ureditev, oprema in druge vsebine vezane na 
zbirko Zorana Mušiča, v sodelovanju z Goriškim 
muzejem in Musei Provinciali di Gorizia (na 
tematiko grof de Baguer) 
 

21.4.2023  

Standardni projekti SLO-ITA ureditev prostorov na gradu - strojnih in elektro 
instalacij (hlajenje, gretje, prezračevanje,…) 

predviden razpis v 
juniju, juliju 2023  

 
Jurij Špacal  
Predlaga rekonstrukcijo ceste iz Šmartnega proti Imenju v dolžini 300 m.  
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Seznam obnov odsekov občinskih cest se bo pripravljal predvidoma proti koncu leta, v sklopu osnutka 
proračuna za naslednje leto. Vsekakor bomo vaš predlog umestili v seznam. Za predlog proračuna je odgovoren 
župan, sprejme pa ga občinski svet. 
 
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


